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 :2016הצגת ועד האיגוד החדש שנבחר בבחירות שנערכו במאי  .1

 יו"ר –פרופ' דן געתון 
 מזכירת האיגוד -דר' ויקי דאי 

 גזבר –דר' אלון סקעת 
 דר' שירי שולמן

 דר' אירית רוזנבלט
 דר' עידי מצר

 חינות.ממשיכה . אחראית על סל התרופות וועדת הב –פרופ' אירית בכר 
 ממשיך -דר' ברקנא יניב 

 ממשיך –פרופ' גיא קליינמן 
למעט היושב ראש שיכנס   2016חברי הועד החדשים ייכנסו לתפקידם באופן רשמי מיולי 

 .2017לתפקיד באופן רשמי בינואר 
תודה לחברי הועד היוצאים שסיימו תפקידם: פרופ' חנה לייבה ששימשה כמזכירת האיגוד 

 ים, פרופ' ניצה כהן, דר' מיכאל גלבוע ששימש כגזבר, דר' ענאן עבאסי.ויו"ר וועדת הכנס
 

 מאזן בוחן .2

 ש"ח . 501,000  -כיום בקופת האיגוד כ 

 החוגים מנהלים את הכספים שלהם בחשבון האיגוד.

 קרן אוליבר כספים שמיועדים למלגת מתמחה מצטיין.

נוירואופתלמולוגיה. מכיוון קרן יצחק גוטמן נתבקשנו לתת את המלגה ליוצאים לפלושיפ ב

שאין רופאים שיוצאים לפלושיפ זה, אנו לא יכולים להחזיק בכסף ועל כן ככל הנראה הכספים 

 יוחזרו אליהם.

עדיין בעייתי מאוד לדעת באופן מדוייק מה נכנס בדמי חבר, כמה מגיע  –הכנסות מדמי חבר 

 לנו.

מדיקונטור  הכסף שימש אותנו התקבלו מחברת  25,000מתוכם  45,000 –הכנסות מחסות 

 לערב הפתיחה של כנס איגוד עיניים.

 הר"י הם אלו שאומרים לנו במה להשקיע, אנו לא מחליטים לבד. –בנושא השקעות 

פרופ' געתון, דר' סקעת, דר' דאי יערכו פגישה מסודרת עם דר' גלבוע להבנת נושא הכספים 

 והעברת הנושא בצורה מסודרת לחברי הועד החדש. באיגוד

 

 

 

הוחלט כי נציגת המתמחים, דר' תמר לוי ויינברג תרכז רשימת מלגות  ריכוז פרסים ומלגות: .3

 לפלושיפ ורשימה זו תפורסם באתר האיגוד.
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 תכניות לכנסים עתידיים: .4

 יתקיים בחיפה.  מאורגן על ידי יושב ראש החוג דר' יניב ברקנא 29/9/16 -יום גלאוקומה

 2017יתקיים בתחילת  –יום אוביאיטיס 

 .₪ 100הרשמה לכנסים תהיה בעלות סמלית של 

 הכנסים של החוגים עולים כסף לאיגוד ולכן המדיניות בכנסים אלו לגבות תשלום סמלי.

חסויות של חברות התרופות כדאי לשמור לכנס האיגוד השנתי ולא לכנסים קטנים במהלך 

 רות מוגבלות בתקציב שלהן.השנה משום שהחב

 

פורסם סילבוס חדש בו לא התחשבו בבקשתנו כי הרוטציה במחלקת עיניים   תכנית סילבוס: .5

 אחרת תהיה בחירה ולא חובה. אנו נגיש שוב את הבקשה לבחירה ולא חובה.

 

: הר"י הוציאו עדכון הנחיות חדשות שאינן הגיוניות. דר' חונא ופרופ' צדוק הכרה במחלקה .6

על תיקונים והגשה מחדש. אין הרבה שינויים אך בעיקר מה שאנו מעוניינים לעשות זה ישבו 

 לגרום למחלקות לא לגייס יותר מדיי מתמחים בהשוואה לכמות המומחים.

 

לביומטריה שעד עכשיו לא השתמשו בו   DRGבמשרד הבריאות קיים קוד  –ביומטריה  .7

 להתחיל לפעול לקבלת תשלום. בבתי חולים. קופות החולים מתנגדות לשלם, אך יש

 

לפעולה זו. נעשתה פניה לקופת חולים כללית  17באסף הרופא התחילו לבקש טפסי 

 שעליהם לשלם ואף בדיעבד.

 

 יופץ בהמשך. 4סיכום כספי כנס איגוד עיניים ה  .8
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